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Z A P I S N I K  
s 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica 

održane 8. lipnja 2011. godine u Velikoj vijećnici Grada Delnica 
s početkom u 15,02 sati 

 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mladen Mauhar, Alen Janjušević, Ljubica Vujnović, Josip 
Gašparac, Jadranka Kruljac, Franjo Jakovac, Arijana Šercer, Tomo Vučić, Ivica Briški, Jelena Pavić 
Mamula, Gordana Savić, Miroslav Mihelčić, Tomislav Kezele, Josip Horvat i Robert Abramović 

 
Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: gradonačelnik Marijan Pleše, zamjenica 

gradonačelnika Maja Kezele, pročelnica Gordana Piskač, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o., Nikola 
Muvrin, ravnatelj Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu Dalibor Šoštarić, voditelj operativnih 
poslova DLS Rijeka Marko Karašić, predsjednica Komisije za dodjelu javnih priznanja Lidija Žagar, 
voditelj Odsjeka Tomislav Mrle, te djelatnice Jedinstvenog upravnog odjela Goranka Kajfeš, Lidija 
Mihajlović i Klaudija Kozelički. 

 
Sjednici prisustvuju novinari Radija „Gorski kotar“, Radio Rijeke. 
Predsjednik Gradskog vijeća Mladen Mauhar pozdravio je sve prisutne. Konstatira da je 

prisutno 15 vijećnika i postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 
Na zapisnik s prošle sjednice primjedbu daje Gordana Savić – na drugoj strani u 2. pasusu 

točno je napisano ali, piše da je vlasnik tvrtke Ivica uredno podnamirio troškove podnajma što nije 
istina. Mladen Mauhar navodi da je tako bilo rečeno. Pita vijećnicu kako bi trebalo biti napisano. 
Gordana Savić navodi da treba navesti da nije podmirivao jer je došlo do ovrhe. Mladen Mauhar – 
netko je upravo tako rekao i to je ušlo u zapisnik. 

Alen Janjušević daje generalnu primjedbu na zapisnike sve dosadašnje – u par navrata građani 
su se obratili s primjedbom da zapisnici nisu na vrijeme stavljeni na Internet stranicu. Mladen Mauhar 
navodi da će se to riješiti. 

Mladen Mauhar – u zapisniku stoji što je Josip Gašparac rekao. Daje na glasovanje primjedbu 
vijećnice Savić. Ljubica Vujnović kaže da je vijećnik tako rekao a da li je to stvarno to nije stvar 
zapisnika. Josip Horvat – ako je slučajno vijećnik dao krive podatke, ti podaci se tiču Grada, da li je 
normalno da netko iz Grada demantira taj podatak jer ako se ne demantira znači da je točan. Vijećnica 
Savić kaže da taj podatak nije točan. To je podatak koji ide u javnost. Neka se to raščisti i neka netko 
to demantira ukoliko nije istina. Mladen Mauhar – netko je nešto rekao i tako je upisano u zapisnik. 
Daje na glasanje zapisnik nakon čega konstatira da su vijećnici sa 10 glasova za i 5 glasova protiv 
usvojili zapisnik s prošle sjednice. 

Ivica Briški – da li primjedba vijećnice ulazi u ovaj zapisnik. Mladen Mauhar navodi da ulazi 
u zapisnik s ove sjednice. 

 
Materijali su dostavljeni poštom i u elektronskom obliku.  Dopune za dnevni red nije bilo te 

predsjednik daje na usvajanje sljedeći  
 

DNEVNI RED 
1. Odluka o Izvješću o poslovanju Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu za 2010. godinu 
2. Odluka o Planu i programu poslovanja Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu za 2011. 

godinu 
3. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom u Gradu Delnicama za 2010. godinu 
4. Vijećnička pitanja 
5. Izmjena Odluke o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Hlojkica“ 
6. Odluka o dodjeli Nagrade Grada Delnica za životno djelo u 2011. godini 
7. Odluka o dodjeli Nagrade Grada Delnica za životno djelo u 2011. godini 
8. Odluka o dodjeli Godišnje nagrade Grada Delnica za 2011. godinu 
9. Odluka o dodjeli Godišnje nagrade Grad Delnica za 2011. godinu 
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10. Odluka o dodjeli Godišnje nagrade Grada Delnica za 2011. godinu 
11. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2011. godinu 
12. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2011. godinu 
13. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2011. godinu 
14. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2011. godinu 
15. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2011. godinu 
16. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2011. godinu 
17. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2011. godinu 
18. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2011. godinu 
19. Odluka o dodjeli Povelje Grada Delnica za 2011. godinu 
 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Točka 1. 
Materijali su dostavljeni vijećnicima uz poziv sjednice. 
Dalibor Šoštarić – Grad Delnice je jedan od osnivača Ustanove. Rad se temelji na provedbi 

županijskih programa razvitka poljoprivrede i na potrebama osnivača i pridruženih članova. Svake 
godine Centar, obično u srpnju, svima dostavi očitovanje i moli njihovo mišljenje za provedbu 
programa. Slijedom toga Grad Delnice dostavio je očitovanje da želi provedbu programa 
okrupnjavanja poljoprivrednog zemljišta te obnovu trajnih nasada, voćnjaka i vinograda. Centar 
programe provodi za općine i gradove koji nemaju Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem 
a sa Delnicama je dogovoreno rješavanje imovinsko pravnih poslova dedinskog polja radi davanja u 
zakup zainteresiranima.  Zahvalio se na iskazanom povjerenju i izrazio je zahvalnost članu Upravnog 
vijeća  Goranki Kajfeš koja aktivno sudjeluje na sjednicama Vijeća. 

Robert Abramović – ovakvu koncepciju izvješća treba pohvaliti jer kvalitetno pokazuje 
situaciju. Okrupnjavanje zemljišta je vrlo bitno i to je osnovna prepreka za ozbiljnije bavljenje 
poljoprivrednom djelatnošću i smatram da je u Gradu potrebno još više sredstava intenzivirati u tome 
smislu.  

Ivica Briški – pozdravlja rad ove institucije. Koliko Grad Čabar vam ide na ruku? Žao mi je 
što našim 19 proizvođača obećavamo potporicu od 1400 kuna ali im zapravo dajemo lažna obećanja. 
Kako Čabar na tom planu postiže takve rezultate. Dalibor Šoštarić – 2006. godine došli smo do 
saznanja da je u PGŽ bilo 1300 grla, surađujemo s Udrugom proizvođača mlijeka. Grad Čabar je 
2006. godine izrazio interes za nabavom motača bala koji je i nabavljen zbog opadanja brojnog stanja 
te smanjenja proizvodnje mlijeka jer je PIK htio od otkupa odustati. Grad Čabar dodatno je uskočio sa 
subvencijom od 20 lipa po litri mlijeka. PGŽ je još za cijelo područje sufinancirala dodatnih 20 lipa. 
Druge aktivnosti po pitanju stočarstva - sa Čabrom imamo nabavu djetelinsko travne smjese kao i stroj 
za obrezivanje papaka. 

Nakon rasprave predsjednik zaključuje ovu točku i poziva vijećnike na glasovanje. Nakon 
glasovanja konstatira da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo ODLUKU o Izvješću o poslovanju 
Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu za 2010. godinu. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 2. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Dalibor Šoštarić – htio bih reći o promjenama koje su se desile a radi se o dugogodišnjim 

programima. Kako centar svoje aktivnosti širi na područje otoka (Krk i Rab) u nazivu nekih programa 
izbačeno je nazivlje „Gorskog kotara“. Također Grad Delnice je dostavio  očitovanje za dovršetak 
aktivnosti po pitanju okrupnjavanja zemljišta te obnove trajnih nasada. Imamo i zahtjev da 
pomognemo oko rješavanja problematike zapuštenih poljoprivrednih površina koje su u neposrednoj 
blizini naselja. Pomoć bi bila u cilju rješavanja kroz poljoprivrednog redara. To je proslijeđeno na 
Upravno vijeće, dobivena je pozitivna odluka i u fazi smo izrade jednog prijedloga ugovora gdje će 
biti definirane obveze Centra i Grada. 
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Gordana Savić – pohvalila je razvojni plan ali vidljivo je da očito nekih bržih pomaka nema 
odnosno postoji nezainteresiranost. Da li treba stanovništvo više informirati, napraviti radionice ili 
sl.jer je to potencijal za radna mjesta. Već preko Kupe se u Sloveniji drugačije radi. Ne znam zašto je 
kod nas tako slab interes. Problem je okrupnjavanje zemljišta ali to bi bio način za potenciranje 
otvaranja radnih mjesta. Dalibor Šoštarić – radi se o javnim natječajima koji su objavljeni u javnim 
medijima, novine, radio. Dosta se govori o Europskim projektima i Centar je i na druge medije 
dostavio obavijesti da može izrađivati aplikacije za europska sredstva ali interesa i dalje nema. 

Ivica Briški – zamolio bi instituciju za sljedeće: Hrvoje Marušić, glavni čovjek u PGŽ za 
pretpristupne fondove kaže da novaca ima ali ih treba znati uzeti. Kaže da ako projekt ne prođe iz prve 
treba ga dopuniti i ponovno slati. Konkurencija je velika a za EU sredstva treba puno upornosti. Imali 
smo protokol o suradnji s Borgalom u Italiji vezano uz siranu. Došli smo daleko ali smo stali. Zamolio 
bi da se u program stavi naznaka da obnovimo projekat sirane, da odemo u Porin koji imaju taj 
program. Sredstva su nam obećale Borgalo iz posebnih fondova i uputili su nas da preko Porina idemo 
u kandidaturu. Od strane Fonda za privatizaciju dogodile su se kriminalne radnje, bio sam tamo i 
našao sam podatak da je čestica prodana jednom čovjeku iz Samobora za 18.000 eura jer je imao 
naznaku da će se tamo raditi Konzum. Da uz stručnu pomoć odemo u Porin, da izvadimo projekat koji 
je iz čisto formalnih razloga pao i da ga ponovo stavimo u kandidaturu jer je on koristan za Gorski 
kotar. Dalibor Šoštarić – morate dostaviti u sjedište naše ustanove zahtjev za takvom potrebom. Ovi 
pretpristupni fondovi se uglavnom odnose na obiteljska poljoprivredna gospodarstva. Treba vidjeti da 
li postoji mogućnost jer Centar nema mogućnost aplikacije na niti jedan EU fond. Ako dođe potreba 
za time nastojat ćemo i sve učiniti da izvidimo i tu mogućnost. 

Josip Horvat  - dobili smo iscrpan izvještaj no u svemu tome nešto fali – izvještaj govori da je 
odrađeno 50 % posla a pola se čeka. Rečenica „ali interesa i dalje nema“ nešto govori. Imamo Centar, 
imamo izvještaj, napravili smo sve što je trebalo, došli smo u situaciju da na kraju zaključimo kako 
interesa nema. Volio bi da se razvije diskusija, pita gradske vlasti i želi da se uključe u raspravu i da 
analiziramo ovaj dio jer to više nije stvar Centra. Ako zaista ne znamo razlog onda se manimo 
ćoravoga posla.  Htio bi inicirati gospodu iz Grada da uzmu učešće i pokušaju odgovoriti. 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu te predsjednik daje Odluku na glasovanje. Nakon 
glasovanja konstatira da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo ODLUKU o Planu i Programu 
poslovanja Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu za 2011. godinu. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 3. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Marko Karašić, DLS pozdravlja sve prisutne, prije otprilike godinu dana ovdje smo usvojili 

plan gospodarenja otpadom. Od kad je plan donesen Grad ima obavezu Ministarstvu zaštite okoliša i 
Agenciji za zaštitu okoliša dostavljati izvješće o provedbi mjera koje su propisane. Oko 3000 kuna 
krupnog otpada je prikupljeno što je nešto manje nego protekle godine, vjerojatno radi financijske 
situacije, pozitivno je da je za oko 40 % povećana količina sakupljene otpadne pet ambalaže i 
otpadnog ambalažnog stakla, po pitanju sanacije Sović Laza nažalost jedino se radi dokumentacija no 
isto je i s drugim odlagalištima. U Delnicama su uređena dva divlja odlagališta Štefićev dol i Bunar. 
Koliko će to biti korisno vidjet ćemo obzirom na situaciju jer dok cijeli sustav gospodarenja na nivou 
države ne saživi dotle možemo postavljati ograde ali dok nema kapaciteta sve ovo će se događati. 
Velikih financija za velika ulaganja nema niti u Delnicama niti u drugim JLS. 2011.prema planu ima 
neke konkretnije akcije – predložili smo Gradu projekt da se krene u realizaciju onoga što je Planom 
gospodarenja zamišljeno. Predložili smo planiranje i uspostavu sabirnih mjesta ili većih eko otoka ili 
manjih reciklažnih dvorišta čime bi se znatno mogle umanjiti situacije pojavljivanja divljih deponija. 
Omogućilo bi se stanovništvu da mogu odložiti otpad na legalan način. Te pozicije bile bi na rubnim 
dijelovima grada i odnose se na neopasni otpad koji uglavnom završava na divljim odlagalištima. 
Ponudio je pomoć za izradu aplikacija kod prijave za EU fondove jer je i to djelatnost kojom se tvrtka 
DLS bavi. 

Jelena Pavić Mamula pita da li postoji za limenu ambalažu reciklažna stanica odnosno 
kontejneri, za tetrapak također. Po meni treba proširiti ponudu čime će se smanjiti količina otpada koja 
ide u Sović Laz. Također, što se tiče edukacije mislim da bi Grad trebao napraviti pomak u smislu 
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promocije zbrinjavanja otpada. Na tome se premalo radi, ljudi ne odvajaju otpad i vrlo malo se stanice 
prazne. Vrlo često su prepunjeni kontejneri. Zatražila je pojašnjenje rečenice koja govori o 
intenziviranju radova na Sović Lazu. 

Marko Karašić – pojava prepunjenih kontejnera nije specifičnost Delnica nego svugdje osim 
možda u strogim centrima gradova. Predlagali smo sustav podzemnih kontejnera i zbog kapaciteta i jer 
su čipirani i signaliziraju kad su do određene razine napunjeni. Što se tiče edukacije i odvojenog 
skupljanja treba raditi kontinuirano i to u vrtićima, školama. Raditi s mladima koji će biti ti koji će taj 
otpad stvarati u idućim godinama. Planom je predviđena kao kontinuirana mjera edukacija svih 
struktura. To je nešto za što nažalost ili nema vremena ili se nema sredstava i uvijek izgleda kao 
nekonkretna mjera. Situacija s kontejnerima – predložili smo Gradu da krenemo u projekt koji je 
planiran u planu za 2011. godinu a to je uspostava sustava sabirnih mjesta. Predloženo je napraviti 
tehničko rješenje lokacija. Odabrati pozicije, vrste eko otoka po mogućnosti sa podzemnim 
kontejnerima, predloženo je da se napravi mapiranje zona. Intenziviranje radova na Sović Lazu nije 
možda toliko pitanje Grada koliko Komunalca. Po pitanju ishodovanja i rješavanja dokumentacije 
trebalo bi riješiti sve do trenutka kad bude napravljena Mariščina i saniran Viševac jer tada su stvoreni 
pravi uvjeti za pravu sanaciju. Intenziviranje bi značilo – obavimo sve što možemo da kad se stvore 
kapaciteti da se sanacija stvarno može i provesti. Unia nova je koncesionar Grada Delnica i sa njima se 
može dogovoriti da postave posude za dodatne vrste otpada.  

Miroslav Mihelčić – nisam pročitao otpad modernog doba, azbest? Što se planira sa njim, gdje 
ćemo sa njim? 

Marko Karašić – svako odlagalište ima obvezu postaviti kasetu za azbestni otpad. Nisu sva 
odlagališta takva ali to će svakako biti u Mariščini i u Sović Lazu kad se pretvori u transfer stanicu. Do 
tada se takav otpad skladišti ovako i onako ali ne onako kako bi zapravo trebalo. 

Josip Horvat – pola stoljeća koristili smo azbest u razne svrhe. Kod azbesta je glavni problem 
prašina jer izaziva azbestozu dok ostale stvari nisu toliko opasne. Upozorio bi – izvještaj je dobro 
sročen, informativan. Na svakoj stranici piše – izvješće gradonačelnika i izvršenje plana te bi volio da 
čuje osvrt gradonačelnika o tome što Grad radi i što kaže o tome, kako se prema tom problemu odnosi. 
Tih 20-ak strana osim zadnjih 5-6 su informativne ali se ne odnose konkretno na Grad Delnice već na 
pozitivne zakonske propise. Kandidatura projekta nabave kompostera navedena je i piše da projekt 
nije prihvaćen. Da li nije prihvaćen jer se zakasnilo s prijavom ili je dokumentacija bila nepotpuna ili 
postoji neki treći razlog. Nadalje, navedene su firme, količine, nedostaci i sve mi liči na ono – brigo 
moja prijeđi na drugoga. Kod dijela koji se odnosi na Sović Laz „nisu se izvršili nikakvi fizički 
radovi“ što bi značilo da konkretno nije izvršeno ništa. Zanima me podatak kako je riješen odnos 
između JLS u financijskom smislu a vezano za Sović Laz, kako se šlepaju na račun Grada Delnica, 
kako sudjeluju u troškovima odlagališta. 

Franjo Jakovac – izvješće je jednostavno i jasno. U točki 4 je prikaz ciljeva te izvršenje tih 
planova i obzirom da je ovo 1.godina od donošenja plana zapravo se svi učimo kako rješavati zadatke i 
ovo što je učinjeno je sasvim u redu. Na kraju samog izvješća postoji rečenica – intenzivnije će se 
raditi na edukaciji pravnih i fizičkih osoba – mislim da bi ova mjera da se otpad plaća po broju 
članova obitelji destimulirajuća jer bez obzira odrastao ili dijete mora  plaćati isti iznos. To je mjera 
Komunalca koja je destimulirajuća. Također, ovo što je kandidirano – nabava kompostera – treba i tu 
raditi na edukaciji građana i ponuditi im ono što su dobile neke susjedne JLS a radi se o kućnim 
komposterima. Akciju lovaca pohvaljuje koji su očistili dio Potoka i hrpu smeća odvezli. Očito je da 
nedostaju centri za odlaganje krupnog otpada. Imamo rješenje da se 2 x godišnje otpad skuplja ali i 
ova ideja nije loša. Potenciram da probamo naći sredstva za nabavku kompostera za domaćinstva čime 
bi se uštedjelo na količini otpada te da se prijeđe na nabavu kontejnera ili kanti za kućanstva kako 
bismo djecu učili kako odvajati otpad. 

Gordana Savić – „intenzivinije će se raditi na edukaciji pravnih i fizičkih osoba“ – tražim 
konkretnije objašnjenje te rečenice, kako će se to raditi ili da se sljedeće godine može nekog prozvati 
zašto nije konkretno nešto napravio ili ga pohvaliti jer je nešto konkretno napravio. 

Marko Karašić – odlaganje krupnog otpada 2 x godišnje neće polučiti rezultate. Komunalac 
naplaćuje po broju člana kućanstva – nemam Zakon o otpadu ali mogu provjeriti i koliko znam 
definirana je masa ili volumen kao jedinica za naplatu, a ne površina ili kvadratura i ne članovi 
kućanstva. Po pitanju edukacije – što znači edukacija javnosti, fizičkih i pravnih osoba – planom je 
predviđeno da se napravi planski pristup gdje bi se na neki način napravile radionice ciljane po 
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strukturama, vrstama. Radimo u većim tvornicama na okolišnim dozvolama gdje se sagledava 
poslovanje jednog postrojenja sa svih aspekata utjecaja na okoliš. Načela su objedinjena u referentnim 
dokumentima EU gdje su dani načini kako smanjiti količine otpada i sl i isto bi se moglo prenijeti na 
udruge obrtnika, predavanja ili radionice i slično. 

Ivica Briški pita da li to znači da bi se građani mogli žaliti na rješenja Komunalca i dobivati 
sporove, obzirom da se radi o volumenu ili masi a ne broju kućanstva. Znači da možemo dobiti pravni 
spor protiv nadležne ustanove. Marko Karašić navodi da će to provjeriti i javiti jer nije siguran. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je uz 11 glasova za i 4 suzdržana glasa prihvatilo IZVJEŠĆE 
O IZVRŠENJU Plana gospodarenja otpadom u Gradu Delnicama za 2010. godinu. 

Izvješće se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 4. 
Vijećnička pitanja 
Slijedom prijave predsjednik poziva vijećnike da postave svoja vijećnička pitanja. 
 

1. Tomislav Kezele pita gradonačelnika da li postoji mogućnost da se postavi osvjetljenje 2-3 
lampe između Borova i Bujana u Supilovoj ulici. Gradonačelnik – nemamo u planu za ovu 
godinu. Kad se bude radilo uređenje centra to će se moći napraviti jer je taj dio zaista u mraku. 
Prihvatljivo je da tamo budu 2-3 žarulje ali treba čekati da se stvore uvjeti. 

2. Arijana Šercer pita gradonačelnika u kojoj je fazi izgradnja Doma za starije i nemoćne na 
prostoru nekadašnjeg Metisa. Gradonačelnik – ovaj tjedan imali smo razgovor s ljudima iz 
ministarstva koji vode tu priču, saznali smo da se na ponovljeni natječaj žalila jedna osoba i 
pritužbe su ipak bile utemeljena jer je natječaj bio ponovljen. Očekujemo da bi za 1-2 mjeseca 
to trebalo biti gotovo. Nismo zadovoljni tempom jer smo opet izgubili na vremenu.  

3. Jelena Pavić Mamula – od građana saznajem da je Grad napravio propust odnosno da se Grad 
Delnice nije na vrijeme javio na program sufinanciranja geronto domaćica. Da li je to točna 
informacija i ako je kako će se, odnosno koje će rješenje Grad ponuditi da se pomogne starim 
ljudima a time i nezaposlenim osobama. Gradonačelnik – dešava se konstantni problem jer 
nakon 6 mjeseci rada te žene više ne mogu raditi 3 godine i taj smo krug,  na neki način, 
zatvorili. Uveli smo dvije domaćice koje rade po 4 sata da odrade hitne slučajeve odnosno 
osobe koje imaju najveće potrebe. Surađujemo sa Zavodom za zapošljavanje i dogovorili smo 
da oni sudjeluju sa 73 a mi sa 35 % i ova priča će se nastaviti. Ovih dana očekujemo rješenje 
da li smo dobili priču geronto domaćica, poslali smo svu dokumentaciju i očekujemo da ćemo 
napokon to riješiti. Tada bi imali 11 osoba zaposlenih, 500.000 kuna dala bi država po 
programu, u roku smo se prijavili na natječaj i čekamo rezultate. Gordana Piskač – javili smo 
se na natječaj, dali svu dokumentaciju i za 2 mjeseca ćemo znati rezultate od zadnjeg dana 
kada je bio rok za javljanje na natječaj. Nismo zakasnili na natječaj, javili smo se na vrijeme, 
dali smo svu dokumentaciju.  

4. Miroslav Mihelčić – prijelaz na Lujzijani za pješake uređen je pohvalno, da li je to zasluga 
Grada, Državne uprave za ceste, koliko je učešće Grada? Gordana Piskač – na našu inicijativu 
i traženje Hrvatske ceste su osigurale opremu i semafor koji upozorava da vozila uspore. 
Investicija je 50.000 kuna. Mladen Mauhar – u ovoj vijećnici kod izvješća Policijske postaje 
raspravljalo se o tom dijelu ceste koja je prometno neriješena odnosno opasna za pješake i da 
se često dešavaju nesreće. Hrvatske ceste su uvidjele da je to argumentirano i postavili su tu 
signalizaciju. Ovim putem zahvaljuje Hrvatskim cestama i gospodinu Delaču koji se potrudio 
da se to riješi. 

5. Franjo Jakovac – da li i kako napreduju dogovori oko sjeverozapadnog dijela delničke 
zaobilaznice, nazire li se rješenje osobito stoga što znamo da je u izgradnji toplana i elektrana 
u blizini tvornice peleta koje će trebati 40-50 kubika sirovine dnevno što će dodatno opteretiti 
naše prometnice i zagušivati promet u Delnicama. Gradonačelnik – radi se na dijelu projektne 
dokumentacije, napravit će se snimka premosnice dijela ceste da se dođe direktno na Vojarnu, 
što je kraća varijanta. Sljedeće godine pretpostavljam da ćemo s time krenuti, treba znati da će 
to biti prometna cesta koja će poslovni prostor vezati s bilo kojom prometnom komunikacijom 
u državi. 
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6. Josip Horvat – pita da li je riješeno pitanje Danice Kovač koje je postavio na prošloj sjednici, 
a radi se o otpremnini za mirovinu. Da li je to riješeno, ako nije kad će? Mladen Mauhar – 
nakon pitanja gospođa Kovač mi se obratila i poslala je dopis gospodinu Jakovcu, 
predsjedniku NO Risnjaka. Stvar je riješena, napravljen je ugovor. Nikola Muvrin – napravili 
smo ugovor i taj je problem riješen, dio sredstava smo isplatili a dio ćemo isplatiti sljedeći 
mjesec. 

7. Gordana Savić – pitanje upućuje gradonačelniku jer u materijalima nije dobila kompletan 
pismeni odgovor, pita ponovo koliko je isplaćeno Maxelu za izvođenje radova u proteklim 
godinama, ne samo za održavanje komunalne infrastrukture nego i za izgradnju komunalne 
infrastrukture – investicije. U zadnjih 5 godina na krpanje rupa je utrošeno 1.235.742 kune što 
je prilična svota, čak za izradu jedne cijele nove ulice. Molim materijale o investicijama u 
komunalnu infrastrukturu do sljedeće sjednice. Predsjednik navodi da su dostavljeni odgovori 
na postavljena pitanja s prošle sjednice. Gospođa Savić dobiti će pismeni odgovor na ovo 
svoje pitanje. 

8. Robert Abramović – već je bilo konkretnih situacija vezanih uz gradnju toplane. Da li je i što 
je učinjeno od zadnjeg pitanja po pitanju gradnje toplane u Delnicama. Gradonačelnik navodi 
da je zatražena lokacijska za toplovod, firma je dobila sve kreditne linije i tu nema dileme. Po 
meni će veći problem biti s onima koji će trošiti tu energiju. No, to će vrijeme pokazati. 
Dobrim tempom se sve odvija i u kolovozu očekujemo da će se sve dozvole dobiti i da se tada 
može početi s radovima.  

9. Ivica Briški – u centru Grada kod gradskog magazina došlo je do urušavanja kamenog 
pročelja zida. Ružno je da to stoji već od zime. Pitam kada će se pokrenuti aktivnosti, bez 
obzira na vlasništvo, da se ono sanira. Gordana Piskač – zid je na parceli objekta Name u kojoj 
su privatni prostori, upozoreni su od strane komunalne službe. Brigu oko sanacije je preuzeo 
pokojni g. Jerbić i zato se sve otegnulo. Prema našim saznanjima idući tjedan kreće sanacija. 

10. Alen Janjušević pita pročelnicu na inicijativu građana Lovačke ulice. Građani se žale ,kad je 
rađena kanalizacija da određene kuće nemaju još uvijek priključke. Bili su kod vas ali se nije 
ništa napravilo. Gordana Piskač – u toj ulici 2 objekta nisu spojena na kanalizaciju i to iz 
tehničkih razloga. Investiciju vodi Komunalac. Tamo je visinska razlika takva da je nemoguće 
spojiti objekte na cestu, treba proći po privatnim parcelama a privatnici to ne dozvoljavaju. 
Razgovori su u tijeku. Sve traje otprilike 2,5 godine. Rješenje problema ne znam kada će biti. 
Objekti se mogu spojiti na kanalizaciju ali bi morali imati svoje pumpe jer to gravitacijski nije 
moguće. Josip Horvat – kad je prije dvije godine rađena kanalizacija, niti ja nisam priključen, 
jer bilo je rečeno da se ne možemo priključiti jer Komunalac nije sve napravio kako treba. 
Nismo se priključili. Znači li to da možemo ići u priključak. Gordana Piskač – sustav 
funkcionira. 

11. Tomo Vučić – odustaje jer je pitanje već postavljeno. 
12. Miroslav Mihelčić – idemo prema sredini 6. mjeseca, danas se kosi prema Brodu na Kupi, 

zanima me košnja prema Čednju, Velikoj Lešnici što nije u nadležnosti Rijeka cesta ili 
Hrvatskih cesta. Kako će se to ostvariti. Gradonačelnik – stalno imamo razgovore vezane uz 
to, upozorio sam da se na drugim krajevima kosi a u Gorskom kotaru je pravilo 2 košnje. 
Termin izaberu oni sami. Prema Lešnici je naš dio i to ćemo odraditi i održavati. Gordana 
Piskač – do desetoga će biti državne i županijske ceste pokošene, a one koje idu kroz naselja 
održavaju se preko Risnjaka kao i sve nerazvrstane ceste. 

13. Josip Horvat – na prošloj sjednici donijeli smo odluku o naplati parkiranja. Do danas nije JUO 
napravio ništa po primjeni te odluke. Čujem iz tiska i izjava ovdje da nisu ništa poduzeli 
prema naredbi gradonačelnika jer nije sazrelo vrijeme za provedbu ove odluke. U 
međuvremenu objavljeno je pismo obrtnika u Novom listu. Hoćemo li biti i dalje u prekršaju 
zakona ili ćete predložiti ovom Vijeću da na osnovu pisma idemo u ukidanje te odluke. 
Gradonačelnik – odluka je donesena, kad se napravi rebalans moći će se sprovesti, a 
politikanstvo koje se kuha je neka druga priča. Time će se uvesti red u dio prometne gužve u 
središtu Delnica. Josip Horvat – komentira – od desetak zadnjih odgovora od gradonačelnika u 
svakom je korištena riječ politikanstvo. Moli da mu se objasni što to znači ili je svaka kritika 
na rad gradonačelnika političko miješanje u sferu koja nama nije dostupna. Gradonačelnik – to 
se odnosi na neke članove i znamo od kud vjetar puše i to je politikanstvo. Josip Horvat – 
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znači odbor za komunalije, gospodarstvo, obrtnici – znači svi politiziraju. Gradonačelnik – to 
ste vi rekli, ja sam rekao za obrtnike. 

14. Gordana Savić  – na inicijativu građana, a provjereno je i u Policijskoj postaji, pita – tko je i 
kada donio odluku o nenaplaćivanju kazni za nepropisno parkiranje četvrtkom u Gradu 
Delnicama. Gradonačelnik – odgovorit ću pismeno na ovo pitanje. 

15. Robert Abramović – gradnja kružnog toka kod stare ambulante, interesira me od Grada 
Delnica da li je prema Gradu zadovoljena dinamika, da li se radovi kontroliraju i kada se 
predviđa dovršetak. Gradonačelnik – dinamika je ispoštivana, radi se u rokovima, dovršetak se 
očekuje krajem 7. mjeseca. 

16. Ivica Briški – na sjednici vijeća, kod razmatranja izgradnje novog autobusnog kolodvora, 
tvrdio sam da je gradonačelnik svojevoljno izbjegao prijedlog ugovora o komisionu sa 
partnerom iz Italije vezano uz kupnju hotela Delnice. On je tada rekao da lažem. Našao sam u 
svojoj arhivi poziv i saziv za 30. sjednicu Poglavarstva, 16. rujna 2002. godine i pod točkom 
4. piše Comint iz Italije – prijedlog Ugovora o komisionu. Demantiram gradonačelnika da sam 
lagao, mislim da on nije govorio istinu. Ovdje je i natječaj o prodaji tog objekta. Napravili 
smo ugovor o komisionu s tim čovjekom. Pitam, kako se dozvolilo da se prešutno dozvoli 
vlasniku hotela Delnice, sadašnjem, koji nas je obmanuo, da tamo bude dvojni objekt – 
starački dom i hotel. Tamo je strogo turistička djelatnost koje tamo nema i dogodila se 
prešutna prenamjena područja iz turističkog u socijalni. Pitanje glasi tko je to odobrio. 
Gradonačelnik – niti je grad taj objekt prodavao, nismo vlasnici niti smo odlučivali tko će 
kupiti ni tko će prodati. Ne znam o čemu pričaš, to su tvoje imputacije. Mi nismo vlasnici. Bio 
si na tom Poglavarstvu, bio si jedan od sudionika koji je te odluke donašao. On je napravio dio 
hotelskog tipa ali je radi minusa to ukinuo. Ne znam tko mu je to dozvolio. Očito je imao 
veliki gubitak. Ivica Briški – znači on je prešutno to napravio, to si mu dozvolio ti kao prvi 
čovjek. Ugovor o komisionu je pisao pravnik, a radi kleveta i laži ćemo se opet naći na Sudu. 
Komintent i Komisionar su u ugovoru. Tu su zaključci Poglavarstva koje si ti definirao. 
Prešutno je to odobreno. 

17. Alen Janjušević – cesta prema Crnom Lugu, znam da nije u nadležnosti Grada ali se nalazi na 
našem području, je cesta koja nas spaja s drugim dijelom Gorskog kotara i otvara put prema 
Sloveniji i vodi u srce NP. Cesta je propala zadnjih godina. Pita gradonačelnika što je poduzeo 
da se krene u rekonstrukciju ceste prema Crnom Lugu. Gradonačelnik – razgovarali smo s 
Hrvatskim cestama kao i za cestu za Brod na Kupi. Kažu da nemaju novaca i ne mogu ići u 
rekonstrukciju. Novci idu za rekonstrukciju stare ceste Jelenje – Skrad. Slažem se da je to krpa 
na krpi ali oni kažu jednostavno da  nema sredstava. Mladen Mauhar – inicijativa je krenula 
radi ceste prema Brodu na Kupi jer je i ta cesta ulaz u RH i to je naša sramota. Dogovara se 
sastanak s Hrvatskim cestama i jedna delegacija iz Delnica će otići, bit će tu i Županija da se 
barem nužni dio sanira pogotovo jer se želimo baviti turizmom. Alen Janjuušević – zahvaljuje 
predsjedniku ali pitanje nije postavio predsjedniku koji odgovarajući krši Poslovnik, a ako želi 
biti glasnogovornik gradonačelnika neka to kaže i onda će mu vijeće dati ovlast da u njegovo 
ime odgovara. Mladen Mauhar – odgovor mislim da vrijedi više nego povreda Poslovnika. 
Pitanje ovih saobraćajnica je važno. Alen Janjušević – sami ne poštujete Poslovnik. Mladen 
Mauhar – bilo bi mi drago da ste i vi u toj delegaciji koja će ići u Hrvatske ceste. Ne želim se 
gurati u posao Gradonačelnika. Alen Janjušević navodi da će rado otići u Zagreb s 
delegacijom iz Delnica. 

 
 

Točka 5. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Mladen Mauhar, jasno je da se radi o članu koji je na žalost preminuo i sada se predlaže novi 

član Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice. 
Alen Janjušević – u ime Kluba, - Vrtić je javna institucija, u njegovom radu trebali bi 

sudjelovati i pripadnici oporbe. Ime i prezime koje je tamo, mislim da je čisto političko imenovanje. 
Dajte onda prostora i SDP-ovcima da vršimo kontrolu nad radom Vrtića. Gradonačelnik – dat ćemo 
vam isti broj mjesta kao što ste i vi dali nama u UV škola i slično. To je politikanstvo. Zbrojite krvna 
zrnca tih ljudi koji su u školskim odborima. Ti si u školskom odboru u Brodu na Kupi. 
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Josip Horvat – gradonačelnik je upravo objasnio što je to politikanstvo. 
Franjo Jakovac – zahvaljuje gradonačelniku što je baš Tanju Jakovac izabrao za Upravno 

vijeće Dječjeg vrtića. Tanja Jakovac je vrhunski stručnjak u dijelu u kojem će sad pomoći vrtiću u koji 
nikako nije mogla doći raditi. Pomoć će onima koji upravljaju da još kvalitetnije rade. Ona volontira u 
edukaciji roditelja i odgajateljica u vrtiću i to je drugi razlog zbog čega zaslužuje da bude u Upravnom 
vijeću. 

Ivica Briški – Tanja Jakovac je odavno trebala biti u tom Vijeću. 
Josip Horvat – podržavam što je rekao vijećnik Jakovac. Međutim ono što je Janjušević rekao 

je nešto drugo. Bunimo se na način a ne protiv osobe. 
Gradonačelnik – gospođa Jakovac je nestranačka osoba, stručna je osoba, nikad ništa zauzvrat 

nije tražila. 
Jadranka Kruljac – gospođa Jakovac bila je član kad sam ja bila predsjednik Upravnog vijeća. 
Gordana Savić – cijenim stručnost gospođe Jakovac i vjerujem da će to dobro odraditi. Kad je 

tako stručna zašto nije bila i u prošlome mandatu nego tek sada. 
Gradonačelnik – očekivala je da će ući u priču OŠ što Vaša kadrovska priča nije dozvolila. 
Mladen Mauhar prekida raspravu i upozorava gradonačelnika. Daje Odluku na glasanje nakon 

čega konstatira da je Gradsko vijeće sa 14 glasova za i 1. suzdržanim glasom donijelo ODLUKU o 
izmjeni Odluke o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Hlojkica“. U Upravno 
vijeće, umjesto Branka Mihajlovića, bira se Tanja Jakovac iz Delnica, Vučnik 64. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 
 

NAGRADE  GRADA DELNICA 
Materijal je dostavljen uz saziv, a detaljno obrazloženje svakog prijedloga za dodjelu javnog 

priznanja Grada Delnica dala je Lidija Žagar, predsjednica Komisije za dodjelu priznanja Grada 
Delnica. Komisija je radila po kriterijima propisanim Odlukom i u skladu s javnim pozivom. Pristiglo 
je ukupno 19 prijedloga. Nabrojila je sve prijedloge. Navodi da se dodjeljuju 2 nagrade za životno 
djelo, pa se obzirom na širinu doprinosa za dodjelu životne nagrade od tri predložena kandidata 
izaberu dva i to Bor Muvrin i  Rudolf Sobo,l a da se gospodinu Ivanu Bolkovcu dodijeli Godišnja 
nagrada. Što se tiče Godišnjih nagrada za Ivicu Pleše i Željka Pjevca Komisija je predložila da im se 
dodijeli zahvalnica a ne Godišnja nagrada. Također je napomenula da su u pripremi izmjene i dopune 
Odluke koje će se, vjerojatno, na idućoj sjednici prezentirati Gradskom vijeću. Dobili ste prijedloge 
Komisije. 

Franjo Jakovac smatra da bi trebalo napraviti kriterije koje netko mora zadovoljavat da bi 
ostvario pravo na dodjelu nagrada. Lako je za ljude koje poznajemo, ali teško za one koje ne.  

Mladen Mauhar navodi da postoje kriteriji, možda ih treba doraditi, Komisija radi novi 
prijedlog i on će doći na sjednicu Vijeća.  

Jadranka Kruljac navodi da je u protekla dva mandata bila predsjednica Komisije, kaže da 
postoji Pravilnik o dodjeli nagrada te ima saznanje da je gospodin Rudi Sobol već jednom dobio 
nagradu Grada za životno djelo a sada je opet predložen. Miroslav Mihelčić navodi da je Udruženje 
obrtnika već 2 puta gospodina Sobola kandidiralo i prijedlozi su uvijek odbijeni, ovo je treći prijedlog. 
Pojašnjenje je dao Tomislav Mrle i Lidija Žagar  koji navode da je gospodin Sobol 2000. godine dobio 
pohvalnicu Grada Delnica, a nagradu za životno djelo dobio je od Županije ne od Grada. 

Nakon uvodnog obrazloženja i rasprave prešlo se na glasovanje po točkama koje se odnose na 
dodjelu nagrada Grada Delnica. 

U raspravu o gospodinu Bolkovcu javio se gradonačelnik koji je mišljenja da je gospodin 
Bolkovac zaslužio nagradu za životno djelo.  

Alen Janjušević navodi da on zaštitni društveni znak Grada Delnica, dok je Franjo Jakovac 
naveo kako je gospodin Bor Muvrin zaista zaslužan za dobivanje ovako vrijednog priznanja. 
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Točka 6. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Nagrade Grada Delnica za 
životno djelo u 2011. godini BORU MUVRINU iz Delnica. 

 
Točka 7. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Nagrade Grada Delnica za 
životno djelo u 2011. godini RUDOLFU SOBOLU iz Delnica. 

 
Točka 8. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Godišnje nagrade Grada 
Delnica u 2011. godini IVANU BOLKOVCU (BUKIJU) iz Delnica. 

 
Točka 9. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Godišnje nagrade Grada 
Delnica u 2011. godini SLAVICI GRGURIĆ PAJNIĆ iz Delnica. 

 
Točka 10. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Godišnje nagrade Grada 
Delnica u 2011. godini UDRUZI ZA SPORT, REKREACIJU I TURIZAM „KUPA“. 

 
Točka 11. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2011. 
godini ANKI ZUBOVIĆ iz Delnica. 

 
Točka 12. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2011. 
godini SKIJAŠKOM KLUBU „DELNICE“. 

 
Točka 13. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2011. 
godini GORAN GRADITELJSTVU d.o.o. iz Delnica. 

 
Točka 14. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2011. 
godini UDRUZI „LUJZIJANA“ DELNICE. 

 
Točka 15. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2011. 
godini  PLIVAČKOM KLUBU „DELNICE“. 

 
Točka 16. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2011. 
godini KULTURNO GLAZBENOJ UDRUZI „DELNICE“. 

 
Točka 17. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2011. 
godini DRUŠTVU ŠPORTSKE REKREACIJE „PAREJDA“ DELNICE. 

 
Točka 18. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2011. 
godini BOKSAČKOM KLUBU „DELNICE“. 
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Točka 19. 

Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o dodjeli Povelje Grada Delnica u 2011. 
godini HRVATSKOJ GORSKOJ SLUŽBI SPAŠAVANJA – STANICI DELNICE. 

 
Sve Odluke prilažu se i čine sastavni dio zapisnika. 
 
 
 
 
Dnevni red je razmotren i predsjednik Gradskog vijeća Mladen Mauhar zaključio je sjednicu 

uz napomenu da će se Svečana sjednica održati 20. lipnja 2011. godine u 11 sati, dok se održavanje 
radne sjednice planira za 7. srpnja. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dovršeno u 17,20 
 
 
 
 
Zapisnik napisala      Predsjednik 
Klaudija Kozelički      Mladen Mauhar 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


